
 

 

Rada Gminy w Czerminie 

Radni-Sesja 

                                       Protokół nr 11 

Z XI Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 20 grudnia 2024 r. w Urzędzie 

Gminy Czermin 

Obrady rozpoczęto o godz. 12:20, a zakończono o godz. 14:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1.Grzegorz Ból 

2. Mirosław Bugaj 

3. Henryk Ćwięka 

4. Remigiusz Ćwięka 

5. Paweł Dolina 

6. Walenty Dulik 

7. Jan Dziekan 

8. Władysław Kukliński 

9. Jolanta Luka 

10. Paweł Pisarczyk 

11. Antonina Płatek 

12. Robert Strycharz 

13. Stanisław Węgrzyn 

14. Tomasz Zając 

15. Jan Ździebło 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Wiktor Kowalik 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

5. Pracownicy UG – Jadwiga Jasińska, Dorota Sowa. 

6. Sołtysi – wg załączonej listy obecności. 

1. Otwarcie XI Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia, oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad informując, że uległ on zmianie w stosunku 

do wersji przesłanej radnym drogą mailową. Zmiana dotyczy dodania punktów dotyczących 

uchwał w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza rok 

budżetowy 2024, wyrażenia bonifikaty do ceny sprzedaży nieruchomości, uchylenia uchwały 

XVIII/101/2008 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w drodze 



 

 

bezprzetargowej oraz ustanowienia zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowych. Poprosił o jego przegłosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy w Czerminie 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół został przesłany drogą mailową i zapytał o 

uwagi do protokołu.  

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy w Czerminie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło. 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

 

Zarządzenia Wójta Gminy wydane od ostatniej sesji Rady Gminy Czermin: 
1. Zarządzenie nr 86/2024 z dnia 2 grudnia 2024r. w sprawie wyznaczenia osoby wykonującej 

czynności z zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy. 

2. Zarządzenie nr 87/2024 z dnia 6 grudnia 2024r. w sprawie powołania Komisji Konkursowej na 

świadczenie usług opiekuńczych, usług sąsiedzkich, specjalistycznych usług opiekuńczych  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi dla mieszkańców 

Gminy Czermin, którzy z powodu wieku, choroby lub innych przyczyn wymagają pomocy innych 

osób, a są jej pozbawione w miejscu zamieszkania w okresie od 01.01.2025 do 31.12.2027 w GOPS 

w Czerminie. 

3. Zarządzenie nr 88/2024 z dnia 6 grudnia 2024r. w sprawie wyodrębnienia planu kont na zadanie 

realizowane z dotacji z Województwa Podkarpackiego. 

4. Zarządzenie nr 89/2024 z dnia 6 grudnia 2024r. w sprawie przeprowadzenia rocznej inwentaryzacji 

aktywów i pasywów w Urzędzie Gminy. 

5. Zarządzenie nr 90/2024 z dnia 11 grudnia 2024r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 



 

 

6. Zarządzenie nr 91/2024 z dnia 11 grudnia 2024r. w sprawie powołania Komisji Socjalnej ZFŚS  

w UG Czermin. 

7. Zarządzenie nr 92/2024 z dnia 16 grudnia 2024r. w sprawie powołania komisji odbiorowej  

do odbioru końcowego prac związanych z umową 42/2024 – budowa kanalizacji socjalnej. 

Podpisane umowy z wykonawcami: 

- obsługa informatyczna Urzędu, 

- remont S.P. Czermin – udało się pozyskać 400 tys. zł na remont starej szkoły. Umowa została 

podpisana, 

- dostawa pieca do DS. Breń Osuchowski, 

- zakup samochodu dla OSP Trzciana, 

- zakup usług  z zakresu profilaktyki, 

- usługi pocztowe na rzecz UG Czermin, 

- nadzór inwestorski nad remontem S.P. Czermin 

- nadzór inwestorki – oświetlenie uliczne 

- odbiór odpadów komunalnych. Umowa podpisana na 2 lata, 

- ustalenie granic dz. nr 1745 Czermin 

- koszenie 

- zakup materiałów na remont drogi. 

Radny Dziekan – w sprawie działki nr 1745, która to jest? 

Pan Wójt – to droga przy stadionie Victorii w Czerminie. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki                   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2025 rok. 

 

Projekt uchwały odczytała P. Jasińska. 

Radny Dolina przedstawił opinię wypracowaną na wspólnym posiedzeniu komisji, która jest 

pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2025 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

 

Uchwała Nr XI/52/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 



 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2025 - 2028 w Gminie Czermin. 

 

Treść projektu uchwały odczytała p. Jasińska. 

Radny Dolina - opinia Komisji wspólnej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2025 - 2028 w Gminie Czermin..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

Uchwała Nr XI/53/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Pani Sowa odczytała projekt uchwały. 

Radny Dolina – opinia Komisji w tej sprawie jest negatywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej na rzecz użytkownika wieczystego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (11) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, 

Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert Strycharz, Jan 

Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Walenty Dulik, Jan Dziekan, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając 

Uchwała nie została podjęta. 

 

 

 



 

 

8. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr XVIII/101/2008 Rady Gminy w Czerminie 

w sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości mienia komunalnego. 

 

Projekt uchwały odczytała Pani Sowa. 

Radny Dolina – opinia Komisji wspólnej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę nr XVIII/101/2008 Rady Gminy w Czerminie w 

sprawie wyrażenia zgody na przeznaczenie do sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości mienia komunalnego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Jan 

Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert 

Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Jan Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Walenty Dulik, Tomasz Zając 

Uchwała Nr XI/55/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024 ( OSP ) 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 ( OSP ).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Jan 

Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Walenty Dulik, Stanisław Węgrzyn 



 

 

Uchwała Nr XI/56/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024 (zabytki) 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

Radny Dziekan zapytał, czy po remoncie szkoły najmłodsze dzieci będą wyprowadzone z 

suteren? 

Pan Wójt – ten remont nie wpłynie na rozbudowę tej szkoły. Kwestie organizacyjne przy 

szkole ustala dyrektor ZSP. 

Radny Dziekan – w latach 60-tych jak chodziłem do szkoły wyśmiewano się z suteren. Nie 

wierzę, że dyrektor ma na to wpływ, a nie samorząd. 

Pan Przewodniczący – moje dziecko też uczy się w suterenach i to nie jest problemem. Jeden 

rok jest tutaj, drugi rok w innej części. 

Pan Wójt – mój syn też uczy się w suterenach i nie widzę żeby działa si ę mu krzywda. Może 

Pan ma pomysł na rozbudowę szkoły. Możliwości lokalowe są jakie są. Jest rotacja zajęć i 3 

oddziały tam funkcjonują. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (zabytki).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Jan 

Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Walenty Dulik, Stanisław Węgrzyn 

 

Uchwała Nr XI/57/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wybiegającego 

poza rok budżetowy 2024.(nadzór nad zabytkami) 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

Radny Dulik – czy do takich małych kosztów musimy posiłkować się kredytami? 



 

 

Pan Przewodniczący – my nie bierzemy kredytów. To jest upoważnienie dla wójta, aby mógł 

podpisać umowę i zrealizować zadanie w przyszłym roku. 

Pan Wójt – to nie są uchwały wyrażające zgodę na zaciągnięcie kredytu, tylko zobowiązanie 

wykraczające poza rok budżetowy, bo nie mamy podje tej uchwały budżetowej. Aby móc 

podpisać umowę musi być podjęta taka uchwała. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wybiegającego poza rok 

budżetowy 2024.(nadzór nad zabytkami).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Węgrzyn 

 

Uchwała Nr XI/58/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024. (dot. analizy efektywności kosztowej - kanalizacja) 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię komisji budżetowej, która jest pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024. (dot. analizy efektywności kosztowej - kanalizacja).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

 

Uchwała Nr XI/59/2024 – jak załącznik do protokołu 

 



 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024. (dot. PSZOK) 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Dulik – co tam będzie rozbudowywane? 

Pan Wójt – pojawiła się możliwość aplikowania o środku na budowę lub rozbudowę PSZOK. 

Mamy nieczynną starą oczyszczalnię ścieków, która czeka na rozbiórkę. Po uporządkowaniu 

będą miejsca na wiatę magazynową, magazyn, kontenery, plac utwardzony z separatorami, 

odwodnieniem, monitoring. Będą zakupione duże kontenery KP30. Będzie możliwość 

przyjmowania większej ilości odpadów. 

Radny Dulik – jaki jest koszt rozbiórki tej oczyszczalni? 

Pan Wójt – w tej chwili nie umiem odpowiedzieć. Będzie przygotowana dokumentacja 

techniczna , kosztorys inwestorki to będę mógł powiedzieć. 

Radny Dziekan – w sprawie możliwości przerobowej oczyszczalni ścieków. – Czy ma moc 

obsłużyć całą gminę? 

Pan Przewodniczący – w tej chwili działa na 50%. Teraz rozmawiamy o uchwale dotyczącej 

PSZOK. To temat na inny punkt. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji jest pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024. (dot. PSZOK).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

 

Uchwała Nr XI/60/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024 (opracowanie ekofizjograficzne) 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

Radny Dulik – o jakie opracowanie chodzi? 

Pan Przewodniczący – firma opracowuje plan zagospodarowania przestrzennego wystąpiła o 

przedłużenie czasu na realizację. 



 

 

Pan Wójt – to pierwsza część opracowania planu, w sprawie którego podjęliście uchwałę, że 

będziemy ten plan opracowywać. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024 (opracowanie ekofizjograficzne).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

 

Uchwała Nr XI/61/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

15. Podjęcie uchwały sprawie ustanowienia zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu 

kosztów podróży służbowej. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Pan Sekretarz. 

Radny Dulik – jakie były stawki sołtysów? 

Pan Skarbnik – 400,00 zł za udział w sesji. 

Radny Dulik – czy są inne formy wynagradzania sołtysów? 

Pan Sekretarz – jest inkaso i ono pozostaje. 

Radny Węgrzyn – czy sołtysi byli poinformowani o tym temacie, bo dyskutuje się o nich bez 

nich. 

Pan Wójt – wielokrotnie dyskutowaliśmy, były spotkania w Domu Strażaka z sołtysami i jak 

to zwykle bywa część osób ma takie spostrzeżenia część ma nie. Przedłożyliśmy ten projekt  i 

od was zależy czy wprowadzamy czy pozostajemy przy obecnym stanie. 

Pan Sekretarz – najmniejsza miejscowości ma 1 000,00 zł i jeśli sołtys nie robi nic, to i tak 

zostaje mu 300,00 zł. miesięcznie. Jeśli nie był na sesji tracił 400,00 zł., tu te 300 ,00 zł 

zostaje. Na komisji wspomniałem, że będzie to miało jeszcze jeden sens, to jest, wyjście do 

mieszkańców. Wydaje mi się, że ta uchwała ma sens. 

Radny Węgrzyn – w sprawie zróżnicowania względem liczby mieszkańców musi być tak 

duże. 

Pan Sekretarz – mamy miejscowości o 272 mieszkańcach i o ponad 2000 mieszkańców. 

Chcąc zrobić to proporcjonalnie to jeszcze gorzej wyjdzie. 

Radny Zając poprosił o wyjaśnienie jak było z  roznoszeniem nakazów i innej korespondencji 

i jak ma być teraz wg nowej uchwały. 

Pan Sekretarz – jednym z zadań jest dostarczenie  tylko korespondencja z Urzędu na teren 

gminy. Nie ukrywam, że chcemy zaoszczędzić i podzielić się z sołtysami. 



 

 

Radny Pisarczyk przedstawił opinię komisji budżetowej, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały sprawie ustanowienia zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu kosztów 

podróży służbowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Jan Dziekan, Jolanta 

Luka, Paweł Pisarczyk, Tomasz Zając 

PRZECIW (1) 

Walenty Dulik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Władysław Kukliński, Robert Strycharz, Stanisław Węgrzyn 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Dolina, Antonina Płatek, Jan Ździebło 

 

Uchwała Nr XI/62/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2024. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji budżetowej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Czermin na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Jan 

Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, Robert 

Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Walenty Dulik, Stanisław Węgrzyn 

 

Uchwała Nr XI/63/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

 



 

 

17. Pojęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin 

 

Treść projektu uchwały odczytał Pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk – opinia Komisji jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Pojęcie uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy Czermin.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Ból, Mirosław Bugaj, Henryk Ćwięka, Remigiusz Ćwięka, Paweł Dolina, Walenty 

Dulik, Jan Dziekan, Władysław Kukliński, Jolanta Luka, Paweł Pisarczyk, Antonina Płatek, 

Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Węgrzyn 

 

Uchwała Nr XI/54/2024 – jak załącznik do protokołu. 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pan Przewodniczący złożył życzenia świąteczne i noworoczne wszystkim uczestnikom sesji 

oraz mieszkańcom. Podziękował za pracę włożoną na rzecz społeczności lokalnej. 

Pan Wójt dołączył do życzeń przekazanych przez Przewodniczącego Rady. Zwrócił się do 

mieszkańców gminy z życzeniami ciepłych i spokojnych świąt oraz dobrego Nowego Roku. 

Radny Strycharz podziękował wszystkim uczestnikom pogrzebu swojej mamy. 

Radny Dulik zwrócił się z pytaniem do radnego powiatowego w sprawie drogi 

Rzędzianowice – Górki. Droga jest spękana i zapada się. 

Pan Przewodniczący – ten problem był zgłoszony. 

Radna Płatek – w sprawie uroczystości związanej z zakupem nowego samochodu 

strażackiego dla Trzciany. Podziękowała Panu Wójtowi za wspaniały prezent, za pomoc i 

cierpliwości. Wszyscy mieszkańcy Trzciany są Wójtowi wdzięczni. 

Radny Dziekan – w sprawie złożonej interpelacji. Poprosił o przychylność i  rozwiązanie tych 

zadań zawartych w punktach. 

Radny Skawiński przedstawił informację z Sesji Rady Powiatu, informując, że w budżecie 

brakuje 16 mln. zł na oświatę. Budżet się nie zamyka. 58% budżetu to oświata, 12 mln. to 

drogi. Ocenił, że budżet na 2025 rok jest zły. Poruszył temat kolei i jej elektryfikacji. W 

Padwi planowany jest polder zalewowy i według jego oceny niebezpieczne są zarośnięte 

międzywala. Kolejna sprawa to rolnictwo, którego opłacalność spada. Młodzież nie jest nim 

zainteresowana i ziemia zaczyna leżeć odłogiem. Odniósł się do pracy sołtysa, oceniając, że 

praca ich jest bardzo ważna. Poinformował o odbytym posiedzeniu Komisji infrastruktury, po 

którym stwierdził, że gmina Czermin i Borowa są zaniedbywane jeśli chodzi o drogi 



 

 

powiatowe. Podziękował posłowi Kapinosowi za drogę przywałową w Brniu Osuchowskim. 

 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XI Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała 

J. Jasińska 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 
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